

Referat:

Deltager: Jørn, Simon, Annette, Kristian, Erik, Mads, Peter

1. Nyt fra Formanden

a. Kasserer opgaven - hvis vi ikke når at afholde GF inden Simon rejser?

Bestyrelsen har drøftet hvad vi gør i forhold til kassererposten nu, hvor den nuværende kasser sælge sin have og derfor ikke kan fortsætte på kasser posten. Problemet er at vi ikke har kunnet holde generalforsamling som planlagt pga. Coronakrisen. Det er vigtigt at vi på den kommende generalforsamling så vidt muligt finder en ny kasserer, så haveforeningen ikke skal betale dyrt for en ekstern.

Hvor skal vi holde den kommende generalforsamling?

Bestyrelsen er enig i, at fælleshuset under alle omstændigheder bliver for lille i disse Corona tider, og derfor undersøges et andet- og større sted.

Bestyrelsen afventer på regeringens udmelding d.10. Maj, og tager bestik af situationen derefter.

b. Bestyrelsen drøftede en sag om ejerskab af 2 haver.

For at være fuldstændig sikker på, hvordan situationen skal håndteres, forelægges sagen Kolonihaveforbundet.

c. havevandring - hvordan - hvem og hvornår

Bestyrelsen har drøftet håndteringen af havevandring ift. Corona situationen.

Havevandring kommer til at foregå ^e tirsdag i de uger der er meldt ud i sæsonplanen.

Der er ikke et bestemt tidspunkt bestyrelsen kommer rundt, derfor opfordres der til at have ordnet forstykket senest aftenen forinden.

Dog vil vi opfordre alle til altid at have et forstykke som er ryddet for ukrudt, og som fremstår pænt og ordentligt, som det skal, for så er man fri for at huske, hvornår "kontrollanterne" fra bestyrelsen foretager havevandringen.

d. Præmiehave - bliver det til noget i år

Der er kommet udmelding fra kredsen, (jeg har slettet "om") at der på nuværende tidspunkt ikke vides noget, om der bliver vurderet præmiehaver i år.

Under alle omstændigheder vil bestyrelsen afholde en fest d. 12/09-2020

e. Festival - bliver det til noget?

Bestyrelsen vil henvende sig til festivalarrangørerne ang. festivalens afholdelse 2020.

f. Vurdering - der har været problemer med at komme ind i systemet.

Systemet er oppe at køre igen.

g. Trailerordningen - skal den ændres?

Bestyrelsen drøftede andre mulighed for udlejning af trailer, da der har været flere hændelser, hvor der har været skader på foreningens trailere.

NY ORDNING:

Når man fremover skal låne en trailer, skal man henvende sig til Jørn eller Erik for at få udleveret nøglen til en trailer, ligesom nøglen, efter endt brug, igen afleveres til Jørn eller Erik.

Hvis traileren, efter endt brug, har fået en skade, vil udgiften til udbedringen blive pålagt, vedkommende, som har lånt den.

Gennem denne form for udlejning sikrer vi, at udlejeren altid låner en trailer som er i orden. Bestyrelsen informerer de nuværende brugere af ordningen.

h. Vejbump.

Der er på generalforsamlingen 2016 besluttet, at der skal etableres vejbump, ligesom der også skal sættes 2 spejle op ved have 91 og 119.

Erik har fundet et tilbud på flytbare vejbump til en pris af kr. 2.825,00 pr.stk ved køb af 5 stk, og lidt billigere ved køb af f. eks. 10 stk.

Når vi finder ud af, hvor mange vejbump vi skal have, vil dette blive indlagt i budgettet til godkendelse på den kommende generalforsamling.

i. Højtryksrensere.

Bestyrelsen har besluttet at der indkøbes en højtryksrensere til fortrinsvis brug, når traktor, og forskellige redskaber skal rengøres.

j. Øllene i fælleshuset.

Øllene i fælleshuset er ved at nå udløbsdatoen.

Haveforeningens beboere vil få tilbudt, at komme og bytte tomme flasker med fulde den 1. maj imellem kl. 15:00 og 16:00

k. Arbejdspladsmedarbejdernes- og fællesarbejdets opgaver

Erik havde udarbejdet en plan for arbejdsopgaver og ansvarsområder for pladsmændene og arbejdsopgaver for fællesarbejdet.

Arbejdsplanen blev godkendt, og vil blive offentliggjort på hjemmeside

Næste møde: 11/05-2020 kl.17:30

Kristian Motzkus

Erik Christensen

Simon Lee

Stochmann

Simon Christensen

J. H. Sch

P. Pedersen